

Title (en)
Prefab window element.

Title (de)
Fensterfertigelement.

Title (fr)
Elément de fenêtre préfabriqué.

Publication
EP 0136614 A2 19850410 (DE)

Application
EP 84111064 A 19840917

Priority
DE 8326582 U 19830915

Abstract (en)
A prefabricated window element is proposed which comprises a case (10), soffit parts (36, 38), an outer window sill (14) and a roller blind box (16), the roller blind box (16) being arranged in the cold region and the case (10) having pocket-shaped recesses (44, 46, 48, 50), into which projections (52, 54, 56, 58) starting at least from the outer window sill (14), the soffit parts (36, 38) and the cover panel (60) of the roller blind box are accommodated in the manner of a plug-in connection. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Fensterfertigelement vorgeschlagen das eine Zarge (10), Laibungsteile (36, 38). Außenfensterbank (14) und Rolladenkasten (16) umfaßt, wobei der Rolladenkasten (16) im Kaltbereich angeordnet ist und die Zarge (10) taschenförmige Ausnehmungen (44, 46, 48, 50) aufweist, in die zumindest von der Außenfensterbank (14), den Laibungsteilen (36, 38) sowie der Rolladenkastenabdeckplatte (60) ausgehende Vorsprünge (52, 54, 56, 58) in Art einer Steckverbindung eingebracht sind.

IPC 1-7
E06B 1/00; E06B 9/17

IPC 8 full level
E06B 1/34 (2006.01); **E06B 3/00** (2006.01); **E06B 9/17** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 1/342 (2013.01); **E06B 3/00** (2013.01); **E06B 9/17007** (2013.01)

Cited by
EP0321417A1; EP0747561A3; DE29509573U1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0136614 A2 19850410; EP 0136614 A3 19860820; DE 8326582 U1 19840216

DOCDB simple family (application)
EP 84111064 A 19840917; DE 8326582D U 19830915